
Pan Leszek Dec: „Czy planowana jest konsolidacja PKS-ów? Jeżeli tak, to: 

1) Proszę podać chociaż jeden przykład udanej konsolidacji, 

2) Czy Zarząd zamierza uruchomić dodatkowe środki w związku z ewentualną 

konsolidacją? 

3) Jak miałaby wyglądać nowa struktura zarządzania? 

4) Jak miałaby wyglądać restrukturyzacja majątku i zatrudnienia? Co się stanie z 

placówkami terenowymi PKS, które znajdują się poza obszarem województwa 

podlaskiego? 

5) Jak wyglądałaby struktura organizacyjna tych przedsiębiorstw? Ile osób 

straciłoby pracę, co się też stanie z taborem? 

6) Czy rozpatrywana jest możliwość przeprowadzenia prywatyzacji 

pracowniczej?” 

 


